
SKLPŠČINA KOMUNALNIH SKUPNOSTI LJUBLJANSKIH
OBČIN

Razkorak med potrebami in mo-
žnostmi vse večji

Skupščina komunalnih skupnosti Ijubljanskih občin se je v novem sesta-
vu prvič zbrala 25. aprila, sprejemala pa je poročilo o realizaciji programov
v lanskem letu In predloge programov za letošnje leto.

Program za leto 1988 so v celoti
izpolnili, na letošnji osnutek predlo
ga pa so do konca razprave 31. ja-
nuarja prejeli 250 pripomb, po tem
roku pa jih je prispelo še 50. Največ
pripomb je bilo iz vaških in primest-
nih krajevnih skupnosti, predvsem
iz viške, šišenske in moščanske obči-
ne, kar okoli 60 do 70 odstotkov pa
se jih je nanašalo na asfaltiranje
cest. Te pripombe pravzaprav po-
menijo širitev programov, saj niso
zadevale napisano gradivo, marveč
je šlo za predloge novih investicij.
Nekatere od njih je bilo mogoče
vnesti v predlog programov, tiste
pa, ki se jih ni dalo upoštevati, so v
delegatskem gradivu posebej obrav-
navane, tako da lahko vsaka kra-
jevna skupnost prebere pojasnilo
oziroma odgovor.

Za uresničevanje letošnjega pro-
grama komunalnih skupnosti
ljubljanskih občin se bo iz vseh vi-
rov sredstev predvidoma zbralo 378
milijard in 219 milijonov dinarjev.
Upoštevan je indeks rasti cen 352.
Letošnji program pomeni še nadalj-
nje zniževanje ravni kolektivne ko-
munalne rabe, saj je razkorak med
potrebnimi in načrtovanimi sredstvi
za vzdrževanje komunalnih objek-
tov in naprav skupne rabe vse večji.
Gradnja novih stanovanjskih so-
sesk, prometnih in drugih javnih
objektov povečuje stroške vzdrže-
vanja. Za vzdrževanje objektov ko-
lektivne komunalne rabe je v pro-
gramu zagotovljenih okoli 77 mili-
jard dinarjev, potrebovali pa bi jih
150. Ker denarja ni dovolj, bo treba
nekatera dela opustiti; tako bodo
denimo zelenice namesto sedemkrat
na leto pokošene le trikrat, ulice na-
mesto trikrat na teden pometene
dvakrat in podobno.

V letošnjem programu je upošte-
vano znižanje prispevne stopnje od
1,95 na 1,85 odstotka od bruto

osebnih dohodkov za vzdrževanje
kolektivne komunalne rabe. Ta
sklep je skupščina sprejela lani, ven-
dar le začasno; na seji 25. aprila so
mestni skupščini ponovno predlaga-
li povišanje prispevne stopnje.

Za uresničevanje programa kra-
jevnih skupnosti je v predlogu na-
menjeno za 70 odstotkov več denar-
ja kot pa ga je bilo predvidenega z
osnutkom. Gre za 14 milijard in 241
milijonov dinarjev, ki naj se bi po-
rabili za obnovo in razširjeno repro-
dukcijo lokalnih cest, javne raz-
svetljave, pokopališč, vodovoda in
kanalizacije.

Program del za razširjeno repro-
dukcijo ima dva dela: za tako ime-
novano prvo prioriteto je denar za-
gotovljen, v drugi prioriteti pa gre
za investicije, ki se lahko uvrstijo v
prvo le, če iz te skupine izpade kate-
ra od predvidenih nalog, ali pa v
primeru, če bo na voljo več denarja
kot kažejo zdajšnji izračuni. Na tem
področju bo v letošnjem letu z de-
narnega in tehnološkega vidika naj-
zahtevnejšega naloga zgraditev cen-
tralne čistilne naprave za Ljubljano
v Zalogu.

Nadaljevale se bodo tudi investi-
dje iz skupnega mestnega progra-
ma: Žale, sanitama deponija na
Barju, centralna čistilna naprava v
Zalogu in Ljubljanski grad. Vsi ti
objekti pomenijo pridobitev za naše
mesto, hkrati pa nalagajo nove
obremenitve, saj bo v prihodnje tre-
ba zagotavljati denar tudi za njiho-
vo vzdrževanje.

Na tej skupščini je bil imenovan
tudi nov odbor za gradnjo Žal, ki
bo kot družbeni organ bdel nad
izvajanjem te investicije. Sklenjeno
je, naj bo druga faza prve etape
gradnje Žal skromnejša, saj je bilo
splošno mnenje občanov, da so no-
ve Žale preveč razkošne.
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